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§27  Årsanalys 2024 Tekniska nämnden- Fastighets och gatukontoret 037 
 

Vi Sverigedemokrater ställer oss bakom själva årsanalysen för 2024, 

Vi Sverigedemokrater yrkar avslag när det gäller att ge förvaltningen  i uppdrag att arbeta vidare 

med slutsatserna från kommunfullmäktige och nämndsuppdrag på det sätt som beskrivs i 

återrapporteringen. 

Som exempel kan vi inte ställa oss bakom inriktningen gällande stadens mobilitets planer vilken 

är direkt bilfientlig, att såga ner fullvuxna träd för att ersätta dessa med små nya planteringar är 

rent kontraproduktivt för miljön och krontäckningsgraden, att prioritera kultur framför 

kärnverksamhet är heller inget vi kan ställa oss bakom. 

 

När vårt yrkande inte fick gehör, reserverar vi oss i ärendet 
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